



## Call for Nominations of ICSPAH Awards (2024)

According to the Bylaws of ICSPAH and approval of Executive Council, the Nominating and Credential Committee of ICSPAH is calling for nominations of Outstanding Early Career Research Award, Excellent Teaching Award, and Exceptional Service Award among the members of ICSPAH for 2023-2024. The criteria and procedure of nominations for these three awards are as follows:

### (A) Criteria of Nominees for Outstanding Early Career Research Award

1. The nominee must be a university/college faculty member who has earned his/her terminal degree within five years (diploma dated after January 2019);
2. The nominee must have been an ICSPAH regular or life member for at least three years by June 2024;
3. The nominee who has accepted nomination must submit (a) research articles published as first author in physical activity and health or related disciplines in peer-reviewed journals in the last three years (January 2021-June 2024). Other scholarships (grants, books, or book chapters) are considered only as supplemental references, (b) a description of the journals in which the articles are published, and (c) the impact factor of the journals (if available) in the last three years; and (d) a copy of diploma or transcript showing the date of terminal degree issued.

### (B) Criteria of Nominees for Exceptional Service Award

1. The nominee must be an active ICSPAH regular or lifetime member for at least three years by June 2024;
2. The nominee must have made considerable contribution to ICSPAH in service;
3. The nominee must have served the organization or played leadership roles with substantial work in the Executive Council, standing committees, or task-force groups, and/or served as a keynote presenter with significant contribution to promote the organization worldwide and support the growth of the ICSPAH; and
4. The nominee should submit (a) a 1-page narrative describing detailed ICSPAH-related services with evidence; and (b) two recommendation letters from ICSPAH active members.





## (C) Criteria of Nominees for Excellent Teaching Award

1. The nominee must be an active ICSPAH regular or lifetime member for at least three years by June 2024;
2. The nominee must be a university/college faculty member who has earned his/her terminal degree and have taught professional core courses in his/her discipline for at least three years; and
3. The nominee should submit the following documents for review: (a) minimum one recommendation letter from his/her departmental peer at current institution; (b) two copies of summarized teaching evaluation by students with rating scores during academic year 2021-2023; and (c) other evidence of teaching effectiveness including teaching samples in creativity and/or renovation (optional). Such submission indicates that the candidate voluntarily waives the right for the reviewing process, and the Committee and Executive Council of ICSPAH should keep the information confidential and comply with the professional ethic codes of ICSPAH.

## Nomination Procedure

1. Only active ICSPAH members (regular or lifetime members) can nominate candidates or be nominated;
2. For each Award, one active ICSPAH regular or lifetime member can only nominate one candidate;
3. Before the nomination is submitted, the nominator should contact the prospective nominee and get his/her permission to be nominated;
4. An award nominee can only be considered for one award per year (Early Career Research, Teaching or Service).
5. Nomination should be made before April 1, 2024.

Please submit nomination by **April 1, 2024** to **Dr. Weidong Li**, Chair of the Nominating and Credential Committee of ICSPAH at email address of [li.832@osu.edu](mailto:li.832@osu.edu). The Committee will contact the nominees and confirm acceptance. All required materials of candidates and a 2-page resume should be submitted to the same email address above by April 1, 2024. The Committee will review all nominations and credentials to make a recommendation to the Executive Council of ICSPAH for a final decision of each award. The reviewing procedure is fully governed by the Bylaws and professional ethic code of ICSPAH.



# International Chinese Society for Physical Activities and Health



The finalists will be notified before April 27, 2024 and be expected to attend the Annual General Assembly of ICSPAH to receive the award.

Nominating and Credential Committee of ICSPAH  
Dr. Weidong Li, The Ohio State University (Chair)  
Dr. Yong Gao, Boise State University  
Dr. Bo Shen, Wayne State University

*To facilitate professional growth*

*To strengthen research and education in international communities*

*To promote healthy and physically active lifestyles*



<https://www.icspah.me>  
Contact: [icspah@hotmail.com](mailto:icspah@hotmail.com)



## ICSPAH 奖项提名 (2024 年)

根据 ICSPAH 章程和执委会的批准, ICSPAH 提名和资格委员会现征集 2023-2024 年度 ICSPAH 会员中的杰出新秀研究奖、优秀教学奖和卓越服务奖的提名。以下是这三个奖项提名的标准和程序:

### (A) 杰出新秀研究奖提名者标准

1. 提名者必须是在过去五年内获得终身学位的大学/学院教职人员 (毕业证日期在 2019 年 1 月之后);
2. 提名者必须在 2024 年 6 月之前至少已经是 ICSPAH 的常规或终身会员三年;
3. 接受提名的候选人必须提交以下材料: (a) 过去三年 (2021 年 1 月至 2024 年 6 月) 在同行评议期刊中以第一作者发表的身体活动与健康或相关学科的研究文章; (b) 文章发表期刊的描述; (c) 过去三年期刊的影响因子 (如有); (d) 证明终身学位日期的毕业证书或成绩单。

### (B) 卓越服务奖提名者标准

1. 提名者必须是在 2024 年 6 月之前至少已经是 ICSPAH 的活跃常规或终身会员三年;
2. 提名者在服务方面必须做出了可观的贡献;
3. 提名者必须在执委会、常设委员会或工作组中担任领导角色, 并有实质性的工作, 或者担任主题演讲者, 在全球范围内促进组织发展并支持 ICSPAH 的增长;
4. 提名者应提交以下材料: (a) 详细描述 ICSPAH 相关服务的一页叙述, 并提供证据; (b) 两封来自 ICSPAH 活跃会员的推荐信。

### (C) 优秀教学奖提名者标准

1. 提名者必须是在 2024 年 6 月之前至少已经是 ICSPAH 的活跃常规或终身会员三年;
2. 提名者必须是大学/学院教职人员, 已获得终身学位, 并且至少已经在自己的学科中教授专业核心课程三年;
3. 提名者应提交以下文件供审核: (a) 至少一封来自当前机构的同行部门教师的推荐信; (b) 2021-2023 学年期间学生评估的总结, 包括评分; (c) 教学效果的其他证据, 包括创意和/或改革的教学样本 (可选)。提交此类材料表明候选人自愿







放弃审核过程的权利，并且 ICSPAH 的评审委员会和执委会应保持信息的保密，并遵守 ICSPAH 的专业道德准则。

## 提名程序

1. 只有活跃的 ICSPAH 会员（常规或终身会员）可以提名候选人或被提名；
2. 对于每个奖项，一个活跃的 ICSPAH 常规或终身会员只能提名一个候选人；
3. 在提交提名之前，提名人应联系提名人，并获得其被提名的许可；
4. 奖项提名者每年只能被考虑一个奖项（新秀研究、教学或服务）。
5. 提名应在 2024 年 4 月 1 日之前进行。

请于 2024 年 4 月 1 日前将提名提交至 ICSPAH 提名和资格委员会主席李卫东博士的电子邮件地址：[li.832@osu.edu](mailto:li.832@osu.edu)。委员会将联系提名人并确认接受情况。所有候选人的必需材料和一个两页的简历应在 2024 年 4 月 1 日前提交到同一电子邮件地址。委员会将审查所有提名和资格，向 ICSPAH 执委会提出每个奖项的最终决定建议。审查程序完全受 ICSPAH 的章程和专业道德准则的管理。最终名单将在 2024 年 4 月 27 日前通知，并预期提名者将出席 ICSPAH 年度大会领取奖项。

ICSPAH 提名和资格委员会  
李卫东博士，俄亥俄州立大学（主席）  
高勇博士，博伊西州立大学  
沈波博士，韦恩州立大学

